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Four of Jack London's best short stories are included.

作者介绍: 

Jack London was an American novelist, journalist, social-activist and short-story writer
whose works deal romantically with elemental struggles for survival. At his peak, he
was the highest paid and the most popular of all living writers. Because of early
financial difficulties, he was largely self educated past grammar school.

London drew heavily on his life experiences in his writing. He spent time in the
Klondike during the Gold Rush and at various times was an oyster pirate, a seaman, a
sealer, and a hobo. His first work was published in 1898. From there he went on to write
such American classics as Call of the Wild, Sea Wolf, and White Fang
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-----------------------------
一只狗的奋斗史，故事引人入胜，有身临其境之感，探讨了人与自然、野蛮与文明的关
系。一方面佩服坚韧不拔的精神，另一方面又为浓浓的社会达尔文主义思想感到担忧。
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书评

Buck is born to be a fabulous leader. That is his nature. That is what God sent him for. I
smiled, I cried, I saw, I felt the great story. It weighs upon my heart. I pondered bitterly. I
think everyone is sent to the earth for a reason. We are born to ...  

-----------------------------
巴克本是条好狗。
在日复一日的平淡，不曾忍饥挨饿受虐待之前，巴克一直都是如此。它是条被驯养的狗
，接受了文明人的教化、洗礼，融入了文明社会。
只是突然有一天，一切都变了，没有任何征兆，也没有什么人看到，管家便把它带走了
。管家因赌博输了很多钱，把巴克给卖了。 ...  

-----------------------------
This is the second time I have read the story, and I have finished it in just an afternoon.
What Buck really attracts me is the wolf living in him. In fact, I believe there is a wolf
living in everybody. So what I want to do is to awaken the wolf and fight ...  

-----------------------------
这是一本无与伦比的关于野性与天性的小说。巴克不是一条狗也不是一头山寨的狼，他
是人，是梦想，是我们每一个人潜藏于血液中的一股尚未磨灭的梦想，是当我们还用四
肢走路游荡于一棵又一棵高大树杈上时就被基因埋下的梦想。而这种梦想更是一种天性
，而我坚信一切事物的天性即为...  

-----------------------------
前段时间和闺女看了一部关于雪橇犬的电影《Togo》，狗与人类的感情羁绊与生死相
依表现的淋漓尽致，想到了杰克·伦敦这本著名的关于狗的小说，翻出了英文版看，中
文被翻译为《野性的呼唤》。
看原文的好处，是能直接体会杰克·伦敦那种硬朗，甚至粗线条到简单的文字，同时，
又因...  

-----------------------------
Buck's life was alike a human's life. When the comfortable surroundings that you get
used to were accidentally destroyed, you would have to face up to transformations to
keep alive. Initially he was a domestic dog and finally a completely wild wolf with onl...  

-----------------------------



Somehow I can hardly picture how Buck would physically look like, if he isn't a virtual
legend, nor can I imagine the story of a civilian Southland dog surviving and becoming
the leader among the sled dogs in the primitive, boreal land of Northen Canada, hi...  

-----------------------------
非常喜欢杰克*伦敦的作品，最初是从《热爱生命》开始的，这本《野性的呼唤》同样
地有着旺盛的生命力的张力。
这本小说以一条狗的智商来叙述故事，很特别，也很动感。石雅芳的译本字句很美，推
荐给小学高年级的孩子们读，从小懂得品味经典的力量。  

-----------------------------
小时候就着昏黄的灯光，如饥似渴地读完。不过是0.3元薄薄的小书，承载着我对于少
年时代无限的追忆和留恋。荒野的呼唤，是the call of the wild的最好翻译  

-----------------------------
到底是写一个新的狼种的发现，还是写一直狗狗被逼成了狼呢。Buck不是说自己的爸
爸妈妈都是狗狗吗？一个是。。。。一个是sheperd。。。。那怎么会是狼呢。。。不
理解。如果是狗狗被逼成了狼，那也太恐怖了吧。。。。  
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